
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Dagsorden 

 

Tid  Torsdag d. 12. august 2021, kl.17.00-19.30 
 

Sted  Personalerummet 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2021-2022:  
2021    12/8, 21/9, 27/10, 23/11,  
2022    12/1, 1/2, 4/4, 19/5 og 14/6 

Til stede:  
 

 

17.00-17.20  Spisning 
 

1.  
17.20-17.50 

Nyt fra:  

1.1 Nyt fra elevrådet 
 

Referat Der er endnu ikke valgt elevrådsrepræsentanter – dette gøres i løbet af 
næste uge. Anne Mette er tovholder for elevrådet. 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd 

Referat Alle nyder at være tilbage. Folk føler det er nemmere at planlægge, når 
de fleste er fuldt ud vaccinerede og derfor ikke hjemsendes. Der er 
gang i planlægningen og ture ud af huset.  
 

1.3 
 

Nyt fra Borgen 

Referat Ruqiya har brækket benet kort før ferien og har derfor ferie, der skal 
afholdes senere.  

1.4 
 

Nyt fra ledelsen 
- Fuld genåbning for alle elever 
- Herunder redegøres for opstart på skoleåret 
- Byggeri 
- Regulering af undervisningen herunder elevplaner, understøttende 
undervisning og kvalitetsrapport. 

Referat *Fortsat zoner for årgange – udfases i september. Stille opstart for 
eleverne. Lærerne fra 0.-6. henter fortsat eleverne i gården og vi 
fastholder løbende indmøde, som er noget af det gode corona-perioden 
har medført. Smitteopsporingen er nu ændret, så man kun hjemsender 
de elever, der har været indenfor 1 mtr. af den smittede i min. 15 



minutter. Personale der er vaccineret, skal ikke hjemsendes, men blot 
testes. Der er fortsat test på skolen og musiklokalet er dermed ikke 
ledigt til musik. Man må igen synge og vi har afholdt et dejligt 
arrangement for første skoledag for nye 0. klasser i salen. 
*Lærerne havde en god opstartsuge med fagligt samvær og 
underholdning.  
*Opsigelse: Rose, der havde 3.v, har sagt op. Der er stillingsopslag ude 
nu til en permanent stilling og en tidsbegrænset stilling. 
*Sidste byggemøde stoppede brat, da det viste sig at forbedringer i 
HDS-lokalet ikke vil give økonomisk gavnlig effekt, idet man ikke kan 
nøjes med en lærer i HDS-lokalet uagtet at det renoveres. 
*Vi afventer forvaltningens fortolkning af konvertering af understøttende 
undervisning. Vi forventer, at der ikke skal udarbejdes en 
kvalitetsrapport og elevplaner. 
*Vi indgår i et samarbejde med KP (Københavns Professionshøjskole) 
omkring praksissamarbejde – udvidet praktikforløb. Skolen stiller med 4 
lærere, der uddannes som skolementorer, som har fire grupper af 
studerende, der én gang ugentligt er på skolen i 2 år. 

1.5 
 

Nyt fra SB´s formand 
 
 

Referat 
 
 
 

 

2.0 
17.50-18.00 

Konstituering af bestyrelsen  
Bestyrelsen vælger formand og næstformand 

Referat  
 

Formand og næstformand fortsætter. 

3.0 
18.00-18.10 

Valg af nyt bestyrelsesmedlem.  
Da Marianne træder ud af bestyrelsen, skal der vælges et nyt 
medlem blandt suppleanterne.  

Bilag  

Referat 
 

Thomas indtræder i bestyrelsen. 

4.0 
18.10-18-40 

Udarbejdelse af årshjul for bestyrelsen 
Med udgangspunkt i tidligere års årshjul og inspirationsmaterialet fra 
Kbh. kommune skal der laves et årshjul for bestyrelsens arbejde i det 
kommende år.  

Bilag Se bilag 

Referat Forretningsudvalget mødes og laver et udkast, som resten af 
bestyrelsen tager stilling til. 
Temamøder i SB kunne være en mulighed – SB ser på ideer til temaer 
og medbringer dem til næste SB-møde. Man kunne genbesøge 
principperne (fx trafik-problematikken, skole-hjem-samarbejde, 



samarbejde med nærmiljøet). Temaet kan med fordel have fokus på 
dét der fungerer og eventuelt aldersgrupper – hvordan kan man skabe 
også godt skoleliv i udskolingen (hvor vi ser lidt frafald). Hvad er deres 
behov? Peter Bugge minder om, at vi skal indtænke Borgen i forhold til 
principperne, da vi er én enhed.  

5.0 
18.40-19.00 

2. prognose for 2021 
Prognosen fremsendes i det nye format til ledelsesinfo til ledelse, 
bestyrelser og MED, som er vedhæftet her. 
 

Bilag Se bilag 

Referat Gitte sender efter mødet et lille overblik, når næste prognose kommer 
snart. Tallene er allerede i nogen grad forældet da der er sket meget 
med coronamidler både tilført og forbrugt. Powerpoint-formatet fra 
forvaltningen, som var vedhæftet på denne dagsorden, er det man kan 
forvente i fremtiden. 

4.0 
19.00-19.15 

Workshop 2 – for 0. klasseforældre tirsdag den 17. 
august 17.00-19.00 

Bilag   

Referat 
 

Peder, Christian, Katrine og Mette står for workshoppen. 

5.0  
19.15-19.25 

Eventuelt  

Bilag   

Referat 
  

*Skolens 20 års fødselsdag 2/9 17-19. Jacob har lovet et ordentligt 
brag af en fest. Forslag: Scener med 
underholdning/band/børneunderholdning – børnescene/voksenscene. 
Der var forskellige bud på kunstnere, som der bliver taget kontakt til. 
5. og 7. klasse sælger mad. De andre klasser laver andre aktiviteter 
(drikkevarer?). Et område til gamle elever – en bod? Salg af trøjer? 
Hvordan engagerer vi 8. + 9. klasse (udsmykning, praktiske opgaver, 
bod)? Jonas har tilbudt at omskrive en sang, så det bliver en 
jubilæumssang. 
*Jesper fortæller, at 8.v er med til at lave Københavns Kommunes 
biodiversitets-plan via 4 workshops med ungerådet. 

6.0  
19.25-19.30 

Evaluering af mødet                                                                                             

   

Referat 
 

. 

Hilsen FU 
Jacob Jensby, Trine Krause Larsen, Christian Seidelin, Peder Nedergaard 


